
Osadní výbor v Petrovicích

Zápis ze schůze OV Petrovice konaného ve středu 26. února 2020 v 17. hod.

PřítomnF Bloudek, Maršík, Folejtar Jan, příhonský, Folejtar Ladislav, Peterka Lad., Folejtar
Zdeněk.

Nepřítomni: -

Program jednání: doplněni osadního výboru

Schůzi zahájil a přítomné přivítal předseda ov.jediný bod programuje doplnění OV na počet
sedmčlenů. Termín této schůze byl předem dohodnutý s p. Ladislavem Peterkoua Zdeňkem
Folejtaremna 26.2.2020, protože vyjádřili zájem o práci ve stávajÍcÍm osadním výboru. Pánové
Peterka a Folejtar,kteří byli i na minulé schůzi si vzali týden na rozmyšlenou. Dnes přišli s tím,
že měli schůzku,,s nima" a po dlouhé a rušné debatě na ,,jejich schůzi" se rozhodli, za této
situacedo stávajÍcÍho OVnestoupí, z toho důvodu,aby ,,byli se všema za dobře. Po družné
debatě, kdy nám situaci vysvětli jsme se rozešli s tím, že OV nemá důvod odstupovat a bude
dál pracovat v pěti. Popřipadě,pokud by měl někdo z občanů zájem,je zde možnost doplnění
na sedm členů.

Předseda OV přinesl p. Z. Folejtaroviz městského úřadu kopiischválenI pronájmu parkováni
u domu. Tato kopie mu byla na jeho žádost předána a ponechána. Jednalo se o
schválenipronájmu parkování OV Petrovic z roku 2015.

Byl zde návrh p. L. Peterky, aby se zveřejnilo financování sportovního oddílu Petrovice, s tím,
že se o to několik lidi zajímá. Bylo mu vysvětleno, že sportovní oddíl nemá s OV nic

společného.
A že ,,Závěrečná zpráva a vyúčtování dotace" města Humpolec byla řádně a včas doložena
MÚ Humpolec.

jednání OV bylo ukončeno ve 18:20 hod

Zápis provedl z pověření OV: Bloudek (předseda OV)
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